





CDE-綜合數碼 共用平台大獎

HONG KONG CONSTRUCTION

COMMON DATA ENVIRONMENT AWARD













































IFMA Hong Kong Chapter













































- 🔼 表揚傑出的項目及機構在應用綜合數碼共用平台改善項目管理、協作和生產力的貢獻;及
- 與業界分享獲獎者利用綜合數碼共用平台進行數碼協作的的寶貴知識及經驗。
- To recognise outstanding projects and organisations that best utilise Common Data Environment (CDE) to improve project management, collaboration, and productivities; and
- To share the awardee's experience in utilising CDE for digital collaboration with the industry.



獎項類別 AWARD CATEGORIES /

類別 CATEGORY

項目 PROJECT

設金獎、銀獎、銅獎 Gold, Silver, and Bronze Award

資格 ELIGIBILITY

接受政府和私人項目參加。

Government and private projects are accepted for participation.

參選項目必須在 2020年1月1日 至 2022年8月31日期間仍然進行。

The submitted project must be active from 1 January 2020 to 31 August 2022.

參選項目的建設資產必須位於香港。

The built asset of the project must be in Hong Kong.

機構 ORGANISATION

設金獎、銀獎、銅獎 Gold, Silver, and Bronze Award 接受項目擁有者(業主)、發展商、顧問及承包商參加。 Project owners (clients), developers, consultants, and contractors are accepted for participation.

參選的機構必須於香港擁有辦事處。

The participating organisation must have an office in Hong Kong.

評審委員會有可能特別嘉許合資格之參選項目或機構。

The Judging Panel may give special recognition to eligible projects or organisations.



評審標準 JUDGING CRITERIA /

項目類別 PROJECT CATEGORY

標準 CRITERIA	%	說明 DESCRIPTION
綜合數碼共用平台 的採用及創新 CDE Adoption and Innovation	70%	▲ 願景及使命 Vision and mission
		▲ 廣泛採用綜合數碼共用平台 Extensiveness of CDE adoption
		▲ 特殊的創新 Special innovations
		▲ 綜合數碼共用平台於項目工作流程的提升 Enhancement of project workflow on CDE
貢獻及成就 Contribution and Achievement	30%	→ 特殊成就及實現的關鍵績效指標 Special achievements and Key Performance Indicators (KPIs) achieved
		▲ 分享或將分享的經驗學習及良好做法 Lessons learned and good practices shared or to be shared
		▲ 曾獲得之綜合數碼共用平台相關獎項 CDE-related awards received

機構類別 ORGANISATION CATEGORY

標準 CRITERIA	%	說明 DESCRIPTION
綜合數碼共用平台 的願景及成熟度 Vision and Maturity in CDE	65%	 ▲ 願景及使命 Vision and mission ▲ 廣泛採用綜合數碼共用平台 Extensiveness of CDE adoption ▲ 特殊的創新 Special innovations ▲ 綜合數碼共用平台於項目工作流程的提升 Enhancement of project workflow on CDE
貢獻及成就 Contribution and Achievement	25%	 ▶ 特殊成就及實現的關鍵績效指標 Special achievements and Key Performance Indicators (KPIs) achieved ▶ 分享或將分享的經驗學習及良好做法 Lessons learned and good practices shared or to be shared ▶ 曾獲得之綜合數碼共用平台相關獎項 CDE-related awards received
推動綜合數碼共用 平台之應用 Driving CDE Adoption	10%	▲ 員工培訓計劃 Plan on employee training ▲ 在機構內推廣使用綜合數碼共用平台 Promotion of use of CDE within the organisation



遞交方式 SUBMISSION /

申請者必須填妥於www.bim.cic.hk/en/events/page/HKCCDEA之報名表,並連補充資料,於截止日期 2022年9月30日(香港時間:17:00)或之前經由網上申請。有關遞交須知詳情,請參閱香港建造業 CDE-綜合數碼共用平台大獎網頁。

Applicants must complete and submit the application form together with supplementary information via online submission at: www.bim.cic.hk/en/events/page/HKCCDEA on or before the application deadline, 30 September 2022 (HK Time: 17:00). Details of the submission requirements can be found on the webpage of Hong Kong Construction Common Data Environment Award.



獎項將於2022年12月舉辦之建造創新博覽會2022中頒發,得獎者會收到個別通知。

Awards will be presented at the Construction Innovation Expo 2022 in December 2022. Written notice will be served to awardees.